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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen, 21.12.2017.god. 
 
                                        Z A P I S N I K 
 
                       Sa 5.  sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 21.12.2017.god. u 
prostorijama Općine Podturen s početkom u 19 sati. 
 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/17-01/22, UR.BROJ:2109/13-01-17-01 od 15.prosinca, 
2017.god. sazvala predsjednica Općinskog vijeća Podturen Mirjana Murk pisanim 
putem, te je predsjedavala sjednicom.  
 
Prisutni vijećnici : Branko Krnjak, Damir Srpak, Marijana Cerovec, Petra Jambrošić, 
Vladimir Križaić, Zlatko Vrtarić, Slavko Kocijan,  Mirjana Murk, Vjenceslav 
Hranilović, Josip Lepen, Mario Kovačić, Dino Biber, Vladimir Sabol i Josip Balog. 
 
Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, zamjenik načelnika Vladimir 
Kodba, predsjednici MO Florijan Goričanec, Zvonimir Radovan, Tihomir Slamek, Mladen 
Božić, Simona Murković, Elena Maria Palir  i  Darinka Mikulić- zapisničar.  
 
Predsjednica Općinskog vijeća Mirjana Murk pozdravlja sve nazočne,  te otvara raspravu 
o Zapisniku sa 4. sjednice Općinskog vijeća. 
 
Vijećnik Vladimir Sabol- svi se sjećate da sam pitao načelnika za rok izvođenja radova  a u 
Zapisniku je navedeno da je rečeno par dana, načelnik je rekao da je dobio usmeno odobrenje 
produženja roka dva tjedna. Marijana Cerovec je tražila da se u proračunu uvrsti nabava 
kompjutera za učitelje i putni troškovi za djecu  za natjecanja, a u  Zapisniku je navedeno da 
će to biti za učenike u informatičkoj radionici. Traži da se ispravi netočno navedeno u 
zapisniku .  Traži da se Zapisnik ispravi točno kako je bilo rečeno na sjednici:“ načelnik je 
rekao da je dobio usmeno odobrenje za produžetak radova za dva tjedna“ i kako je rekla 
ravnateljica  na upit Predsjednice vijeća – „ nabava kompjutera prvenstveno za rad učitelja na 
nastavi i za putne troškove djece za natjecanja“. 
Vijećnik Vladimir Križaić ima primjedbu na zapisnik Izjavio  je „zadovoljan  sam 
novoprojektiranim  radovima, rješenjem Radovi su u toku, odustao od svega i dalje   je to 
napravljeno uz zalaganje vijećnika Hranlovića“. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – rad DVD-a Novakovec  nije rekao „ove godine“ već 
2018.godine. Komentirao je da to može trajati cijelo ljeto,  teško da se bude išta  napravilo, 
jer je procedura  oko donošenja dokumenata dugotrajna  ( izmjena DPU-a) po novom Zakonu. 
 
Nakon rasprave uz navedene dopune Zapisnik jednoglasno usvojen(prisutno 14 vijećnika).  
Aktualni sat: 
 
Vijećnik Vladimir Sabol – Kako stojimo sada s radovima, koliko je dobiveno sredstava. 
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Načelnik Perica Hajdarović- radovi se izvode, a sredstva će stići. Predana su sva izvješća. 
Riznica se zatvara 29.12., a sredstva koja trebamo dobiti su po ugovoru. 
Vijećnik Vladimir Križaić – treba čestitati pročelnici na hrabrosti, da se izjasni između dva 
načelnika  da općina ne funkcionira kako treba. Treba se sastati Predsjednica vijeća i koalicija 
stranaka  i trebaju zajednički to riješiti. 
Vijećnik Josip Balog – nedavno je čuo da su dobivena sredstva za legalizaciju romskog 
naselja 1.880.000,00  kuna za sva naselja Međimurske županije , dali će se vratiti sredstva 
onima koji su  sami plaćali legalizaciju ( iz naselja Lončarevo). On kao predstavnik romske 
nacionalne manjine ne zna ništa o tome. Pošto je on predsjednik vijeća romske nacionalne 
manjine smatra da za rad vijeća  treba iz proračuna izdvojiti sredstva u iznosu od  5 % 
proračuna sukladno Ustavnom zakonu o nacionalnim manjinama. Toga nema u Proračunu. 
On nema kompjuter, nema prostor za rad. Mora dolaziti na općinu i moliti da mu se nešto 
napiše. Načelnik kaže da će sva sredstva za  projekt vrtića za rome ići iz  Europske unije. 
Predškolski odgoj u Lončarevu nije u funkciji. Siguran je da se  mještani Podturna ne bi 
složili da djeca iz Lončareva idu u vrtiće sa ostalom djecom. Bio je sa  Gos.Sušecom iz 
županije u Zagrebu. Nije zadovoljan  razgovorima . Ima sve potrebne suglasnosti za vrtić u 
Lončarevu, njega se koči u otvaranju vrtića.  
Perica Hajdarović, načelnik – Općina Podturen nije dobila nikakva sredstva za legalizaciju 
naselja Lončarevo. Naselje Lončarevo nije naselje već spada pod Mjesni odbor Podturen.T Za 
sve ostalo treba se obratiti predsjedniku MO Podturen. Što se tiče gosp. Sušeca, on je rekao 
da će odraditi svoj dio posla oko  otvaranja vrtića,  on ne zna sve pojedinosti oko dogovora 
između Josipa Baloga i predstavnika županije. 
Vijećnica Marijana Cerovec – taj prostor treba dobiti dozvolu. Kada  se dobije dozvola onda 
će se razgovarati o opremljenosti i pedagoškim standardima kojima treba udovoljiti . Treba 
ispuniti sve zakonom propisane uvjete. A što se tiče dopisa pročelnice, ne smatra to 
hrabrošću. Treba dati načelniku sto dana da to riješi, on određuje poslove, ako nije riješena 
arhiva  to treba riješiti. Nema potrebe da se sastaje vijeće, načelnik određuje poslove.  Svi ste 
vi bili  vijećnici tu i prije i znate kako se radilo. Ne bi vam trebalo biti ništa novo. 
Vijećnik Josip Balog – treba još napraviti neke korekcije oko prostora. Nije zadovoljan 
odgovorom , smatra da je to neozbiljno. On je predsjednik Vijeća romske nacionalne manjine. 
Perica Hajdarović – načelnik – treba još dosta toga napraviti, postoji Zapisnik koje radove 
treba izvesti.     
Vijećnik Vladimir Križaić –vijećnica Marijana Cerovec govori sa stajališta oporbe nešto 
drugo, a oni sa stajališta vlasti trebaju nešto napraviti. 
Vijećnik Zlatko Vrtarić – smatra da treba napraviti popis poslova i odrediti koje tko radi, 
čisto obrnuta je situacija . 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – ako ste dobro pročitali dopis pročelnice, ona odgovara za 
sve upravne poslove  koji se obavljaju u uredu po zakonu, jer je položila ispit i za to ne 
odgovara načelnik. Ako se vara moli da ga se ispravi.  Na trgu Kalvarije ima jedan slivnik ili 
šaht, ne zna točno. Rešetke su preširoko postavljene , rešetke nisu očišćene, može se desiti 
šteta na automobilu ili može netko nastradati. Trebalo zavariti ili staviti novu rešetku. U 
njegovoj ulici  Zavrtnoj isto  4-5 komada nije očišćeno. Trebalo bi to počistiti da ne bude 
problema jer je zima .  Dosta je“ocrnjivan“ zbog vatrogasnog kombija  i pita što je s 
kombijem za vatrogasce. Da li je nabavljen? Bio je protiv prijedloga za sufinanciranje vrtića. 
Interesira ga koliko je to djece koja hodaju u vrtiće i koji je broj djece 
 ( roditelji rade vani). 
Perica Hajdarović, načelnik – kombi je došao i u garaži je. On nije nikoga ocrnjivao. Za 
nabavu kombija kontaktirao je i druga osiguranja. Vatrogasci su imali polovicu sredstava, o  
ostalom će se očitati pisano ( o broju djece u vrtiću). 
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Predsjednica vijeća Mirjana Murk -čita prijedlog Dnevnog reda koji je vijećnicima 
dostavljen uz poziv, te otvara raspravu o prijedlogu Dnevnog reda. 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 14 vijećnika) .Utvrđuje se da je jednoglasno(14 za) 
usvojen sljedeći  
                                                             Dnevni red:  
                                         
 
1. II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2017.god. 
2. II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽVANJA KOMUNALNE  
    INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU  OPĆINE PODTUREN ZA  2017.god. 
3.II.IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  
   KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2017.GOD.  
4. I.IZMJENE I DOPUNE SOCIJALNOG PROGRAMA OPĆINE PODTUREN ZA 2017.GOD. 
 
5. II.IZMJENE I DOPUNE  PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA INVESTICIJE   I KAPITALNE DONACIJE   
ZA RAZDOBLJE  2017.-2019.god. 
6. PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE  PODTUREN ZA 2018.GOD.  
7.ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2017.GOD. 
 
                                                                  Točka 1. 
Perica Hajdarović,Općinski načelnik –u Izmjenama i dopunama proračuna smanjena su 
sredstva koje se neće dobiti iz fondova EU. Iz Državnog proračuna su dobivena sredstva u 
iznosu od 120.000,00 kuna za igralište u Podturnu (rasvjeta)  te  720.000,00 kuna isto za 
igralište(građevinski radovi). Sredstva ŽUC-a za sufinanciranje (PBS Sivica i Čakovečka 
ulica u Podturnu), zakup polj.zemljišta (bolja naplata), neke stavke su povećane a neke 
smanjene ovisno o naplati sredstava u Proračun. Što se tiče rashoda neke stavke su uvećane 
kao napr.: informiranje (natječaji), nabava programa za porez na nekretnine, zbrinjavanje 
napuštenih životinja, uređenje poljskih putova (obrezivanje šume).  Ostale stavke ostaju iste. 
Za neke projekte napravljena je dokumentacija ( PBS Podturen –prema općini i vrtiću). 
Napravljeno je i „križno drevo“ na groblju u Podturnu. Sredstva za vatrogasce Novakovec 
nisu izvršena. Pokušao je izvršiti sve što je bilo moguće iz Proračuna za 2017.god. 
Vijećnik Vladimir Križaić – sa stajališta oporbe ima kritiku. Stranke trebaju dobiti sredstva 
po vijećniku onoliko koliko su bili vijećnici. Balog 2 mjeseca. Poslovni objekti 680.000,00 
kuna. Mora reći da je načelnik pogriješio u odabiru izvođača ( samo konstatira). Sada je Božić 
i ne želi dalje to komentirati. Interesira ga koliko je stanje žiroračuna i koliko će biti viška 
sredstava. 
Perica Hajdarović, načelnik – vijećnik Vladimir Križaić je i sam bio član povjerenstva za 
igralište, a višak proračuna će biti oko tri milijuna kuna. 
Vijećnik Josip Lepen – bitno je da se sredstva utroše kako treba, vidi se iz Prihoda da se sve 
više sredstava dobiva, tri milijuna treba utrošiti. Prije izbora on kao načelnik nije htio trošiti 
sredstva. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – komentirao je kad se donosio Proračun, isti komentar je i 
sada. O Proračunu se trebaju očitovati odbori.Smatra da bi u Proračunu trebalo uvrstiti i 
kolonu indeks,postotak. Svima je jasno da se pred kraj godine sve poštimava rebalansom. 
Ostali nespomenuti troškovi 50.000,00 kuna. Smatra da bi to trebalo bolje prikazati ,pa makar 
bila stavka i tisuću kuna.  Dosta podataka saznaje iz „mreža“. 
Vijećnik Vladimir Sabol – stranica 9. konto 3296 troškovi sudskih postupaka 13.000,00 
kuna,intelektualne usluge povećano na 50.000,00 kuna. Isto i na Mjesnom odboru Sivica 
intelektualne usluge 50.000,00 kuna.  
Perica Hajdarović, načelnik – intelektualne usluge općina (plaća Franjo Cerovec), Mjesni 
odbor Sivica izrada dokumentacije uređenja „Bereka“, sudski troškovi (  nasljedstvo Šalja 
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ostavinski postupak). Na groblju  u Podturnu je postavljen križ. Trebalo je napraviti dodatne 
radove oko uređenja okoliša(prilaz od strane škole bio je blatnjav i dodatno se uredio). 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – smatra da to nije baš dobro napravljeno. 
Vijećnik Vladimir Sabol –u Novakovcu ceste 105.000,00 kuna. da li je to realizirano ili ne. 
Perica Hajdarović,načelnik –  ako nije biti će napravljeno iduće godine. 
Vijećnik Vladimir Križaić – za radove na groblju Podturen oko križa interesira ga koliko je 
dobio Peršak. 
Perica Hajdarović, načelnik – Iznos koji je plaćen Gramondu je 29.000,00 kuna. 
Vijećnik Vladimir Križaić – da li je to sve ili je tu i ono što je radio prije kod mrtvačnice. 
Perica Hajdarović, načelnik – ne to su samo radovi kod postavljanja križa. 
  
Nakon rasprave  pristupa se glasovanju: Prisutno 14 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
većinom glasova  ( 12 za i 2 glasa suzdržan ) donijelo :  
IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2017.god.      
                                                                    
                                                           Točka 2.  
Načelnik Perica Hajdarović –  Izmjene i dopune po programima vežu se uz Izmjene i 
dopune Proračuna za 2017.god. 
Bez rasprave  pristupa se glasovanju. Prisutno 14 vijećnika. Utvrđuje  se  da je vijeće većinom 
glasova  (13 za i  1 glas suzdržan) usvojilo: 
II.IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA  
2017.god. 
                                                            Točka 3. 
Perica Hajdarović, načelnik- stavke koje su predviđene izmjenama i dopunama Proračuna.  
Vijećnik Vladimir Sabol – isto je u planu Poslovna zona Sivica i Kanalizacija.  
 
Nakon rasprave pristupa se glasovanju. Prisutno 14 vijećnika. Utvrđuje  se  da je vijeće 
većinom glasova  (12 za i 2 glasa suzdržan) usvojilo: 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA   KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN  ZA  2017.god. 
 
                                                                    Točka 4. 
Perica Hajdarović, Općinski načelnik –  izmjene socijalnog programa -povećanje socijalnih 
izdvajanja mještanima  i Crvenom križu. 
Vijećnik Vladimir Sabol – ističe članak 4. osobe koje primaju pomoć moraju se uključiti u 
uređenje naselja, što se po tom pitanju učinilo? 
Vijećnik Vladimir Križaić- da li se sastao Odbor za socijalu, uputio je neke ljude . 
Perica Hajdarović, načelnik –idući tjedan će se sastati odbor i donijeti će se Odluka kome će se 
dodijeliti sredstva prikupljena kod jaslica.  
 
Nakon rasprave pristupa se glasovanju. Prisutno 14 vijećnika. Utvrđuje  se  da je vijeće 
većinom glasova  (13 za i 1 glas protiv) usvojilo: 
I.IZMJENE I DOPUNE SOCIJALNOG PROGRAMA OPĆINE PODTUREN ZA 2017.GOD.  
 
                                                                   Točka 5. 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 14 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova  ( 12 za i 
2 glasa suzdržan donijelo: II.IZMJENE I DOPUNE  PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA INVESTICIJE   I 
KAPITALNE DONACIJE   ZA RAZDOBLJE  2017.-2019.god. 
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                                                                 Točka 6. 
Perica Hajdarović, načelnik – U planu se navodi  Zakonska obveza i što je sve potrebno 
napraviti  u idućoj godini, financiranje, smještaj  i obveze u slučaju nesreća i slično. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – u točki 3. se navodi Gramond kao trgovačko društvo , on 
nije trgovačko društvo a sudjelovao je u svim dosadašnjim akcijama. Interesira ga da li ćemo 
se držati rokova koji su navedeni u planu. 
Vijećnica Marijana Cerovec – interesiraju je rokovi koji su predviđeni za edukacije- kada će 
biti održane? 
Načelnik Perica Hajdarović – razgovarati će se predstavnicima Crvenog križa o održavanju 
edukacija. 
Vijećnica Marijana Cerovec ,znači predavanja će se održati u školi. Prema kome je to 
usmjereno. Ne bi bilo loše ni neke vježbe provesti u školi. Postoje strunjače i moglo bi se to 
provesti. 
Vijećnik Josip Balog – oborinske vode u naselju Lončarevo. Naselju više ne prijeti poplava  
Mure već od oborinskih voda jer „Tegra“ nije odradila posao kako treba. Prilikom veće kiše 
mještani zovu DVD , ali se oni  ne odazivaju uvijek, trebalo bi nabaviti jednu pumpu. 
Perica Hajdarović,načelnik – možda bi se mogla nabaviti pumpa i držati na općini, te u 
slučaju potrebe dati na korištenje mještanima Lončareva. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović- po stoti put vijećniku Josipu Balogu. Poduzeće „Tegra“ je 
izvelo radove u Lončarevu naselju po projektu kojeg su napravili projektanti. Radovi su 
izvedeni kako treba . Tegra nije kriva ako nešto nije dobro projektirano (bunari ne piju vodu ). 
Vijećnik Vladimir Križaić – kod projektiranja se dogodila greška, to treba Geoprojekt 
napraviti. Isto tako je bilo i u  Zavrtnoj ulici, kod Tota, ali se to riješilo. 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 14 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 14 za) 
donijelo: PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE  PODTUREN 
ZA 2018.GOD. 
 
                                                                Točka 7. 
Perica Hajdarović, načelnik – čita stavke analize, tko je evidentiran u sustavu civilne zaštite, 
pravne osobe, značajnije aktivnosti. 
Vijećnik Vladimir Križaić- stanje je alarmantno. DVD Sivica, Novakovec i Ferketinec 
nemaju časnika, stalno dajemo novce DVD-ima koje troše. Treba to pokrenuti  jer će tako 
nebrigom sve propasti. 
Vijećnik Josip Balog – prije je bio u civilnoj zaštiti i direktno je išao na ratište. Zanima ga 
zašto su iz sastava Civilne zaštite isključeni romi. 
Vijećnik Vladimir Križaić – Josipa Baloga bi trebalo uključiti u civilnu zaštitu kao 
predstavnika romske nacionalne manjine. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – Možda nisu svi DVD-i specificirali sve što imaju 
8časnike, voditelje čamaca, dozvole za rad pilom i sl.) 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 14 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 14 za) 
donijelo: ANALIZU STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN 
ZA 2017.GOD. 
 
Dovršeno u 20:20 sati.                                                       Predsjednica Općinskog vijeća: 
Zapisničar:  
Darinka Mikulić                                                                              Mirjana Murk                                     
                                                                                                                     


